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Entrenador del Llagostera. Nascut a Valtierra fa 42 anys, Castillejo

�s l'escollit per dirigir el Llagostera en l'hist�ric any del debut a

Segona A .Tamb� ser� la seva estrena com a entrenador a una

categoria de plata que s� que va tastar com a jugador amb

l'Osasuna, el Num�ncia i el N�stic. Golejador contrastat tamb� al

Castell�, Legan�s, Conquense, Reus i Vilafranca. El navarr�s

aposta per tenir paci�ncia i encer tar en els f it xatges que falten.

MARC BRUGU�S PUIGCERDË/GIRONA

Golejador contrastat a Segona A i Segona B i amb un breu pas per

Primera tamb�, ara ja com a aentrenador Santi Castillejo est� com

un nen amb sabates noves davant l'opor tunitat de la seva vida.

Despr�s de destacar al Reus i no tenir sor t al N�stic, Oriol Alsina li

va oferir la banqueta del Llagostera a Segona A. Ho tenia fet amb el Valladolid B per� ho va deixar tot i per agafar

les regnes del conjunt blaugrana en l'hist�ric debut a la categoria de plata. Despr�s d'una setmana de feina a

Palafrugell i de tres dies d'estada a Puigcerd�, Castillejo est� "encantat" amb l'actitud dels seus jugadors. Tot i

aix�, el navarr�s �s conscient que manquen peces i que no es pot fallar en els f it xatges per tenir �xit i

aconse?guir la perman�ncia.

Quines s�n les sensacions despr�s dels primers dies de feina?

Tot est� sent molt positiu f ins ara. Els jugadors estan donant el que esper�vem d'ells. S�n molt treballadors i

saben que v�nen a fer un any impor tant i hist�ric. Ning� es queixa �s una meravella.

Els clava for�a estella als entrenaments?

Acaben realment rebentats. S�n dies de poca recuperaci� perqu� carreguem mat� i tarda. Tot i aix� no hi ha cap

baixa tret d'Imaz, per precauci�.

Han arribat ja Pi i Morag�n per� segueixen faltant peces per completar la plantilla.

A l'Enric i en Morag�n els coneixia del Reus i no hi ha cap problema. �s cer t, falten els f it xatges que el club

consideri opor t� per arrodonir l'equip. No hi ha pressa. La direcci� espor tiva i la secretaria t�cnica treballen molt

b� i amb la calma suf icient per no precipitar-nos. Si encer tem, l'equip quedar� molt b�. Ara, hem de ser

conscients que no podem competir amb alguns equips.

Un central, un migcampista dret�, un pivot i un davanter. �s aix� el que cerquen?

S�. S�n quatre posicions claus i els jugadors que ens han de donar la consist�ncia i l'experi�ncia a Segona A.

Volen un davanter per� com �s que han deixat marxar Salva Chamorro despr�s de fer 10 gols la temporada

passada?

S�n decisions de club. Chamorro t� unes condicions innates i molt bones per� per Segona A pens�vem en un

altre tipus de jugadors. Va fer una primera volta molt bona per� la segona no tant. Ho hem valorat b�.



Aimar, Vallho, Mas�, Pitu, Jordi L�pez...El bloc de l'ascens s'ha mantingut. Fins aquin punt �s impor tant?

Quan un equip puja, �s impor tant mantenir la base titular. Primer, per la in�rcia guanyadora que duu i segon per

l'ambient de grup. S�n el cor i l'esperit.

En l'�mbit personal, com encara la temporada del seu debut a Segona A?

Em fa una ilálusi� terrible. El meu agra�ment al club �s molt gros. L'Oriol i la Isabel em donen l'opor tunitat de la

meva vida al mateix temps que �s una opor tunitat hist�rica per al Llagostera.

Va dir a la seva presentaci� que la seva contractaci� va anar molt de pressa. Tenia una ofer ta del Valladolid B, oi?

Ho tenia pr�cticament fet amb ells! L'Oriol em va oferir quelcom que no podia rebutjar. A m�s a m�s treballar

amb alg� que coneixes �s molt productiu.

D'on ve la seva relaci� amb Alsina?

Dels enfrontaments entre el Reus i el Llagostera durant quatre anys seguits. Ens ten�em molt de respecte i al

f inal el tracte es va estr�nyer positivament.

No deixa de ser curi�s que despr�s de com va acabar l'eliminat�ria d'ascens contra el N�stic, el Llagostera f it xi

una de les icones tarragonines i exentrenador grana...

En futbol jo ja he vist de tot. Els jugadors i els entrenadors passen constantment i no cal donar-hi m�s volta de

full.

Com va veure els moviments a l'�rea espor tiva que es van produir coincidint amb la seva arribada?

L'Oriol va ser molt sincer i franc. Havia fet un esfor� molt gros per deixar el Llagostera i anar al Girona perqu�

aqu� tenia el seu projecte i esfor� personal. Hi va haver problemes interns que desconec i aix� va fer que torn�s.

Per a nosaltres, molt millor. Quantes m�s persones v�lides hi hagi, m�s hi sur t guanyant el Llagostera.

Millor jugar a Palam�s com aix� ser� o a Montilivi tamb� haurien estat b�?

�s bo per tots dos equips distanciar-nos perqu� no hi hagi suspic�cies ni malentesos a nivell de la LFP. Tamb�

ens pot servir perqu� la gent de les poblacions de la Costa Brava s'enganxi a nosaltres. A Girona hauria estat

m�s complicat captar seguidors.

Pel que fa a club, �s realment hist�ric que el Llagostera competeixi contra Betis o Osasuna...

Hem d'intentar ser competitius i un m�s de la categoria. A priori som un club humil d'un poble menut per� hem de

demostrar que mereixem la categoria.

D'objectiu, nom�s n'hi ha un, oi?

�s clar. Mantenir-nos i seguir la temporada vinent a Segona A.
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